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Plats och tid Mölndals stadshus, kommunfullmäktigesalen, klockan 18 – 18.35 

Beslutande 
 
 
 
 
 
 
 

Hans Bergfelt (M) 
Bengt Möndell (M) 
Gabriela Nilsson (M) 
Kenneth Wallin (M) 
Marcus Ewerstrand (M) 
Johan Ahlsell (M) tjänstgör för Nicolas Franzén (M) 
Ingela Ohldin (M) tjänstgör för Linus Hedberg (M) 
Bengt Hedberg (M) 
Kristian Vramsten (M) tjänstgör för Gerhard Bengtsson (M)  
Ingvar Paulsson (M) 
Johanna Rantsi (M) 
Stefan Engvall (M) tjänstgör för Berit Adolfsson (M) 
Barbro Törnqvist-Kollarz (M) 
Maria Rantsi (M) 
Claes Olsson (M), ordförande 
Kajsa Hamnén (M) 
Merjem Maslo (M) 
Lennart Wallensäter (S) 
Karin Vedlin (S) 
Stefan Gustafsson (S) 
Ann-Marie Ebbesson (S) 
Kaj Johansson (S), 1:e vice ordförande 
Eva Johansson (S) 
Matti Riukka (S) tjänstgör för Sven-Ove Johansson (S) 
Carina Pettersson (S) 
Patrik Karlsson (S) 
Marie Östh Karlsson (S) 
Bernt A Runberg (S) 
Gun Kristiansson (S) 
Ove Dröscher (S) 
Lisbeth Årgårdh (S) 
Ralf Lorentzon (S) 
Solveig Hallin (S) 
Marita Aronson (FP), 2:a vice ordförande 
Marcus Claesson (FP) 
Peter Tyrhandske (FP) 
Margareta Krakowski (FP) 
Lars Ramboldt (FP) 
Bertil Levin (FP) 
Dagmar Callgard (FP) 
Joakim Wikström (FP) 
Ulrika Frick (MP) 
Kader Hamakarim (MP) 
Ramon Berntsson (MP) 
Laila Åkerberg (MP) 
Anders Dahlgren (MP) tjänstgör för Leif Engström (MP) 
Annika Bjerrhede (MP) 
Reine Wikström (SD) 
Bo Sjölin (SD) 
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- (SD) 
Kjell-Åke Jönsson (SD) 
Peter Berg Johnson (KD) 
Kent Klarenius (KD) tjänstgör för Rose-Marie Sjöholm 
Anders Karlsson (KD) 
André Zeidan (KD) 
Marie Lindqvist (V) 
Åke Nises (V) 
Ana Maria Stuparich (V) 
Rolf Claesson (C) 
Ingemar Johansson (C) 
Carin Hedqvist (C) 
 
 

Övriga närvarande 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Ersättare 
Jan Jacobsson (M) 
Nils Åberg (M) 
Blenda Nordlander (M) 
Estelle Hwatz (S) 
Göte Johansson (S) 
Ulla-Britt Thor (S) 
Roland Alkvik (S)  
Mona Benzel (FP) 
Åke Wennerberg (FP) 
Eva Ekedahl (FP) 
My Blomgren (MP) 
Naliya Ibrahim (MP) 
Jerker Halling (V) 
Eva Magnusson (V) 
Maria Martini (C) 
 
 
Tjänstemän m.fl. 
Håkan Ahlström, stadsdirektör 
Suzanna Bengtsson, kommunsekreterare 
 

Utses att justera Kjell-Åke Jönsson (SD) och Ana Maria Stuparich (V) 

Justeringens plats och tid Stadsledningsförvaltningen, onsdagen den 24 september 2014, kl. 9 

Underskrifter Sekreterare  _________________________________________  Paragrafer: 93 - 106 
  Suzanna Bengtsson 

  
 Ordförande  _______________________________________________  
  Claes Olsson 

  
 Justerande  _______________________________________________  
  Kjell-Åke Jönsson          Ana Maria Stuparich 
  
Justerare   Utdragsbestyrkande 
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 ANSLAG/BEVIS 
 Protokollet är justerat. Justeringen har offentliggjorts genom anslag. 
  Instans  Kommunfullmäktige 
  Sammanträdesdatum 2014-09-17 
  

 
Anslaget sätts upp 
 

2014-09-24 Anslaget tas ner      2014-10-16 
   

Sista dag för överklagande 
  

2014-10-15 

Underskrift  ______________________________  
Helen Bergström 

  Utdragsbestyrkande 

  

Justerare   Utdragsbestyrkande 
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Innehållsförteckning 
 
§ 93   Meddelanden 

§ 94   Revidering av reglemente för revisorerna i Mölndals stad 

§ 95   Ändring av avgiftskonstruktion och taxa för sotning och rengöring enligt Lag (2003:778) om 

skydd mot olyckor 

§ 96   Sammanträdesplan 2015 för kommunfullmäktige, kommun-styrelsen och kommunstyrelsens 

arbetsutskott 

§ 97   Förändringar i den politiska nämndsorganisationen 

§ 98   Svar på motion (S) om att skapa en sund konkurrens på marknaden genom aktiv 

upphandlingspolitik 

§ 99   Svar på motion (S) om utredning av föreningsbidrag 

§ 100   Svar på motion (V) om anonymitet i anställningsansökningar 

§ 101   Bilaga B, arvodesbestämmelser 2015 – 2018 

§ 102   Val av ny nämndeman (SD) till Göteborgs tingsrätt 

§ 103   Befrielse från uppdrag som ledamot (MP) i kommunstyrelsen 

§ 104   Befrielse från uppdrag och kompletteringsval av ersättare (M) i tekniska nämnden 

§ 105   Motion (MP) om servering av vegankost i stadens verksamheter 

§ 106   Avslutning av mandatperioden 

 
  

Justerare   Utdragsbestyrkande 
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 § 93   

Meddelanden  

Kommunfullmäktiges beslut  
Meddelandena läggs till handlingarna. 
 
  
1. 
Kopia av Förvaltningsrättens dom den 30 juni 2014 avseende laglighetsprövning enligt 
kommunallagen (1991:900) av överklagande av kommunfullmäktiges beslut den 18 decem-
ber 2013 (§ 190) om godkännande av exploateringsavtal 63-2013, del av Balltorp 1:124. 
Förvaltningsrätten avvisar MK Pionjärs överklagande och avslår övriga överklagan-den. 
 
2.   Dnr KS 375/13 
Mark- och miljödomstolens dom avseende överklagande av länsstyrelsens avslagsbeslut på 
överklagande av kommunfullmäktiges antagande den 23 oktober 2013, § 149, av detaljplan 
för del av fastigheten Toltorp 1:323, trygghetsboende. Mark- och miljödomstolen lämnar 
överklagandena från nr 28-32, 34-35, 78, 85-86, 142, 208, 214, 222, 224, 228, 232,         
277-279, 300, 303 och 310 av länsstyrelsens avvisningsbeslut utan bifall. Överklagandena 
från nr 36, 143, 165 och 280 avvisas och övriga överklaganden avslås.  
 
3.   Dnr KS 247/14 
Länsstyrelsens beslut att utse Linda Johansson till ersätter i kommunfullmäktige för 
Arbetarpartiet Socialdemokraterna. Linda Johansson har avsagt sig uppdraget. 

1.   Dnr KS 205/14 
Redovisning av arbetade timmar och frånvarotimmar första halvåret 2014 för samtliga 
förvaltningar. 

 
  
 
  

Justerare   Utdragsbestyrkande 
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Dnr 
KS 266/14 

§ 94   
Revidering av reglemente för revisorerna i Mölndals stad  

Kommunfullmäktiges beslut 
Reviderat reglemente för revisorerna i Mölndals stad antas, med ändringar av nedanstående 
paragrafer till följande lydelse:  
 
§ 3 
I ärenden som avser och berör revision har revisorerna rätt att närvara och yttra sig i 
kommunfullmäktige.  
 
§ 12 
Fullmäktiges presidium bereder valda revisorers budget. 
 
§ 23 
Revisorerna redovisar löpande resultat av sin granskning till fullmäktige. De sakkunnigas 
rapporter och bedömningar från revisorerna skickas till fullmäktige så snart en granskning 
är avslutat, för kännedom och debatt. Före det ska berörd nämnd/berörda nämnder ha getts 
möjlighet att yttra sig över aktuell revisionsrapport.  
 
  
Ärendet 
Med det kommungemensamma reglementet och de nämndspecifika reglementen som 
beslutades i början av år 2013 uppnås en utformning av stadens reglementen som är 
enhetlig, både språkmässigt och layoutmässigt. Revisorerna i Mölndals stad var inte med i 
arbetet med de nämndspecifika reglementena då de inte ses som en nämnd. Revisorerna har 
justerat sitt reglemente i enlighet med stadens mall. 
 Ärendets behandling 
Kommunens revisorer har behandlat ärendet den 10 juni 2014, § 18. 

Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 19 augusti 2014, § 121, och 
föreslår att reviderat reglemente för revisorerna i Mölndals stad antas. 

Kommunstyrelsen har behandlat ärendet den 27 augusti 2014, § 161, och föreslår följande: 
Reviderat reglemente för revisorerna i Mölndals stad antas, med ändringar av nedanstående 
paragrafer till följande lydelse:  
 
§ 3: I ärenden som avser och berör revision har revisorerna rätt att närvara och yttra sig i 
kommunfullmäktige.  
 
§ 12 
Fullmäktiges presidium bereder valda revisorers budget. 
 
 
 
 

Justerare   Utdragsbestyrkande 
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§ 23: Revisorerna redovisar löpande resultat av sin granskning till fullmäktige. De sak-
kunnigas rapporter och bedömningar från revisorerna skickas till fullmäktige så snart en 
granskning är avslutat, för kännedom och debatt. Före det ska berörd nämnd/berörda 
nämnder ha getts möjlighet att yttra sig över aktuell revisionsrapport.   

Beslutsgång 
Ordföranden frågar om kommunstyrelsens förslag, med några redaktionella ändringar, kan 
antas och finner att så sker.  

Expedieras till 
Kommunens revisorer, stadsledningsförvaltningen (Jenny Petersson) 

  
 
  

Justerare   Utdragsbestyrkande 
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Dnr 
KS 295/14 

§ 95   
Ändring av avgiftskonstruktion och taxa för sotning och rengöring 
enligt Lag (2003:778) om skydd mot olyckor 

Kommunfullmäktiges beslut 
• Taxa för rengöring och sotning fastställs för nästkommande avtalsperiod med 

sotningsföretag i enlighet med förslag i bilaga 1.  
• Taxans basår är 2016. 
• Räddningstjänstförbundet Storgöteborg ska, från och med år 2017, årligen justera taxan 

i enlighet med det nationella Sotningsindex (cirkulär 2002:83) som meddelas av 
Sveriges Kommuner och Landsting. 

 
  
Ärendet 
Räddningstjänsten Storgöteborgs (RSG) förbundsstyrelse har fattat beslut om att överlämna 
ärendet om ändring i avgiftskonstruktion och taxa för sotning och rengöring enligt Lag 
(2003:778) om skydd mot olyckor för beslut av förbundets respektive medlemskommuner.  

Sedan Högsta Förvaltningsdomstolens dom i december 2013 står det klart att kommuner inte 
äger rätt att till kommunalförbund överlämna beslutanderätten om taxor. RSG hanterar ett flertal 
taxor i sin verksamhet och kommer behöva överlämna ett antal taxebeslut till sina respektive 
medlemskommuner. Detta ärende behandlar endast taxa för sotning och ren-göring för 2016. 
Denna taxa behöver fastställas redan nu på grund av ett pågående upp-handlingsförfarande. Det 
är viktigt att ärendet behandlas skyndsamt eftersom hela upp-handlingsprocessen bygger på att 
taxan blir beslutad. RSG planerar för och hoppas kunna gå ut med förfrågningsunderlaget till 
sotningsföretagen senast i november 2014. 
 
 Ärendets behandling 
Förbundsstaben RSG:s tjänsteskrivelse den 22 maj 2014. Förbundsstyrelsen RSG har behandlat 
ärendet den 10 juni 2014, § 43. 

Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 19 augusti 2014, § 123.  

Kommunstyrelsen har behandlat ärendet den 27 augusti 2014, § 163, och föreslår följande: 

• Taxa för rengöring och sotning fastställs för nästkommande avtalsperiod med 
sotningsföretag i enlighet med förslag i bilaga 1.  

• Taxans basår är 2016. 
• Räddningstjänstförbundet Storgöteborg ska, från och med år 2017, årligen justera taxan 

i enlighet med det nationella Sotningsindex (cirkulär 2002:83) som meddelas av 
Sveriges Kommuner och Landsting. 
 

Beslutsgång 
Ordföranden frågar om kommunstyrelsens förslag kan antas och finner att så sker. 

Expedieras till 
Räddningstjänsten Storgöteborg  

 

Justerare   Utdragsbestyrkande 
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Dnr 
KS 293/14 

§ 96   
Sammanträdesplan 2015 för kommunfullmäktige, kommun-
styrelsen och kommunstyrelsens arbetsutskott 

Kommunfullmäktiges beslut 
Sammanträdesplan 2015 för kommunfullmäktige godkänns.  

Följande datum fastställs därmed för kommunfullmäktiges sammanträden: 25 februari,      
25 mars, 22 april, 20 maj, 17 juni, 23 september, 21 oktober, 18 november och 
16  december. 

  
Ärendet 
Förteckning över sammanträdesdagar 2015 för kommunfullmäktige, kommunstyrelsen och 
kommunstyrelsens arbetsutskott har upprättats och sammanträdestiderna ska godkännas av 
respektive instans. 
 
 Ärendets behandling 
Stadsledningsförvaltningens förslag till sammanträdesdagar, daterat den 6 augusti 2014. 

Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 19 augusti 2014, § 122. 

Kommunstyrelsen har behandlat ärendet den 27 augusti 2014, § 162, och beslutat att 
sammanträdesplan 2015 för kommunstyrelsen och kommunstyrelsens arbetsutskotts 
sammanträden godkänns, samt föreslår att sammanträdesplan för kommunfullmäktigas 
sammanträden under 2015 godkänns. 

Beslutsgång 
Ordföranden frågar om kommunstyrelsens förslag kan antas och finner att så sker. 

Expedieras till 
Samtliga nämnder, utskott, bolag och styrelser i Mölndals stad 

  
 
  

Justerare   Utdragsbestyrkande 
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Dnr 
KS 310/14 

§ 97   
Förändringar i den politiska nämndsorganisationen  
 
Kommunfullmäktiges beslut 
1. Antalet ledamöter i överförmyndarnämnden minskas till 3 ordinarie + 3 ersättare 
2. Antalet ledamöter i utbildningsnämnden minskas till 7 ordinarie + 7 ersättare 
3. Beslutet gäller från och med den 1 januari 2015. 
 
  
Ärendet 
HR-avdelningen föreslår följande förändringar i den politiska nämndsorganisationen;  

Överförmyndarnämnden 
Det finns långt framskridna planer på att slå ihop överförmyndarverksamheten, på 
tjänstemannanivå, för kommunerna Mölndal, Kungsbacka, Partille och Härryda. I de tre 
övriga kommunerna är antalet ledamöter; 
Kungsbacka: 3 ordinarie + 3 ersättare,  
Partille: 3 ordinarie + 3 ersättare, 
Härryda: 3 ordinarie + 1 ersättare 
 
Överförmyndarnämnden i Mölndals stad består idag av 5 ordinarie ledamöter och 5 
ersättare. Förslaget är att antalet ledamöter i överförmyndarnämnden minskas till 3 ordinarie 
+ 3 ersättare. 
 
Utbildningsnämnden 
Verksamheten, och därmed personalbehovet, på Fässbergsgymnasiet har de senaste åren 
minskat på grund av ett stadigt minskat elevunderlag. Att då ha en utbildningsnämnd som är 
anpassad efter hur gymnasieverksamheten såg ut för ett antal år sedan anses inte vara 
behövligt. Förhoppningen är att gymnasieverksamheten kommer att öka i framtiden. Då kan 
det vara behövligt att åter se över antalet ledamöter i utbildningsnämnden. Utbildnings-
nämnden i Mölndals stad består idag av 9 ordinarie ledamöter och 9 ersättare. Förslaget är 
att antalet ledamöter i utbildningsnämnden minskas till 7 ordinarie + 7 ersättare. 
 
 Ärendets behandling 
Stadsledningsförvaltningens (HR) tjänsteskrivelse den 2 september 2014. 

Kommunstyrelsens arbetsgivar- och organisationsutskott har behandlat ärendet den 9 
september 2014, § 49.  

Kommunstyrelsen bordlade ärendet på sammanträde den 10 september 2014, § 167. 

 

 

Justerare   Utdragsbestyrkande 
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Kommunstyrelsen behandlade återigen ärendet den 17 september 2014, § 172, och föreslår 
följande:  

1. Antalet ledamöter i överförmyndarnämnden minskas till 3 ordinarie + 3 ersättare 
2. Antalet ledamöter i utbildningsnämnden minskas till 7 ordinarie + 7 ersättare 
3. Beslutet gäller från och med den 1 januari 2015. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden frågar om kommunstyrelsens förslag kan antas och finner att så sker. 

Expedieras till 
Överförmyndarnämnden, utbildningsnämnden, kommunfullmäktiges valberedning 
 

 

Protokollsanteckning 
Ulrika Frick (MP) får anteckna följande till protokollet: 
 
Miljöpartiet ställer sig bakom det framlagda förslaget. Vi vill ändå göra några medskick. 
Utbildningsnämnden har ett stort utvecklingsansvar under mandatperioden för att ta till vara 
den kompetens som finns på Fässbergsgymnasiet idag och utveckla en fortsatt gymnasie-
skola i Mölndals stad förutom Krokslättsgymnasiet. Ett så stort utvecklingsarbete bör ha 
bred politisk förankring och det finns en risk med att dra ner antalet ledamöter nu. 
 
Miljöpartiet anser också att stort stadsutvecklingsarbete ligger i Mölndala AB: s styrelse och 
att det också kräver en större politisk förankring. I nuvarande handling finns inget förslag 
om att utöka antalet ledamöter där och då bör uppdraget till styrelsen blir tydligare att göra 
alla politiska partier involverade i den här långsiktiga processen som sträcker sig långt över 
mandatperioderna. 
 
Miljöpartiet tycker även att kommunstyrelsen skulle kunna effektivisera sin organisation 
och slå samman näringslivsutskottet och serviceutskottet och återkommer med det förslaget 
i nästa organisationsförändring.  

Vi stödjer också den tidigare motionen från Vänsterpartiet när det gäller arvoderingen av 
våra kommunalråd. 

  
 
  

Justerare   Utdragsbestyrkande 
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Dnr 
KS 99/14 

§ 98   
Svar på motion (S) om att skapa en sund konkurrens på 
marknaden genom aktiv upphandlingspolitik 

Kommunfullmäktiges beslut 
Motionen är besvarad med stadsledningsförvaltningens tjänsteskrivelse daterad den 4 
augusti 2014. 
 
  
Ärendet 
Marie Östh Karlsson (S) och Karin Vedlin (S) föreslår i en motion den 25 februari 2014 att 
Mölndals stad beslutar följa de reviderade EU-reglerna och ställer krav i upphandlingar på 
att företagen ska följa miljömässiga, sociala och arbetsmarknadsmässiga lagar som de 
fastställs i unionsrätt, nationell rätt och i kollektivavtal. Motionärerna föreslår även att 
uppdatering av upphandlingsreglementet görs för at uppfylla ovanstående. 
   
 Ärendets behandling 
Kommunfullmäktige har den 26 februari 2014, § 28, remitterat motionen till kommun-
styrelsen för beredning.  

Stadsledningsförvaltningens tjänsteskrivelse den 4 augusti 2014, där följande bedömning 
görs: Upphandlingsregelverket har genomgått ett flertal förändringar inom de senaste åren. 
Bl.a. har en dokumentationsplikt införts och direktupphandlingsgränsen har höjts vid den 
senaste revisionen av upphandlingslagstiftningen. De nya EU-direktiven ändrar förutsätt-
ningarna för upphandlade myndigheter och förutsätter att myndigheterna anpassar sina 
upphandlingsrutiner till de nya reglerna. Mölndals stad är en stor inköpare i Västsverige. För 
att staden ska kunna använda sin köpkraft för att skapa och upprätthålla en sund konkurrens 
ska stadens inköpsregelverk vara uppdaterat och väl bearbetat. Det interna upphandlings-
reglementet beslutades för drygt tre år sedan och är således inte längre optimalt anpassat till 
den gällande lagstiftningen och marknadsförhållanden. Därmed finns det skäl att se över det 
interna upphandlingsregelverket under år 2015. Vid revidering ska staden beakta stadens 
miljömål samt sociala och arbetsmarknadsmässiga aspekter i den mån den kommande 
nationella lagstiftningen och de nya EU-direktiven ger utrymme för det. 

Stadsledningsförvaltningen föreslår att motionen bifalls.   

Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 19 augusti 2014, § 115. 

Kommunstyrelsen har behandlat ärendet den 27 augusti 2014, § 154, och föreslår att 
motionen är besvarad med stadsledningsförvaltningens tjänsteskrivelse den 4 augusti 2014. 

Ledamöternas förslag till beslut 
Ulrika Frick (MP) föreslår att motionen bifalls. 
 
 
  

Justerare   Utdragsbestyrkande 
 
 
 

 



 
 
 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunfullmäktige 
Sammanträdesdatum  
2014-09-17 

Sida 13(22) 
 

 

Beslutsgång 
Ordföranden konstaterar att det finns två förslag; dels kommunstyrelsens, dels Ulrika Fricks 
(MP förslag om bifall.  

Därefter frågar ordföranden om kommunfullmäktige antar kommunstyrelsens eller Ulrika 
Fricks (MP) förslag och finner att fullmäktige antar kommunstyrelsens förslag. 

  
 
  

Justerare   Utdragsbestyrkande 
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Dnr 
KS 232/12 

§ 99   
Svar på motion (S) om utredning av föreningsbidrag 

Kommunfullmäktiges beslut 
En översyn av föreningsbidragen pågår på kultur- och fritidsförvaltningen. Översynen hann 
inte färdigställas för en redovisning för kommunfullmäktige i god tid före 2014 års budget-
beslut. Motionen är därmed besvarad. 
 
  
Ärendet 
Patrik Karlsson (S) föreslår i motion den 11 juni 2012 att det ska göras en översyn och 
utredning kring hur Mölndals stad kan förbättra stödet till föreningslivet, inklusive 
studieförbunden, samt redovisa detta för kommunfullmäktige i god tid före 2014 års 
budgetbeslut.  

Stadens stöd till föreningslivet är relativt komplext. Stöd lämnas från fyra olika nämnder 
och i klart varierande former. Den nämnd som lämnar den största delen stöd på reguljär 
basis är kultur- och fritidsnämnden. I den officiella årsredovisningen för år 2012 uppgår 
kultur- och fritidsnämndens föreningsstöd till 12,5 mnkr. Detta är emellertid inte hela 
sanningen utan vissa typer av samarbeten med några föreningar och s.k. ”dolda lokal-
subventioner” inom anläggningssektorn gör att stödet uppskattningsvis uppgår till volymen 
30-40 mnkr per år. Kommunstyrelsens stöd till föreningar varierar mellan olika år beroende 
på att styrelsens del i föreningsstödet oftast/till större delen är i form av ränte- och 
amorteringsfria lån som lämnas i samband med att föreningar byggt någon anläggning t ex 
klubbstuga. De två ytterligare nämnder som lämnar föreningsstöd är social- och arbets-
marknadsnämnden samt vård- och omsorgsnämnden. Volymen på dessa nämnders 
föreningsstöd är tämligen begränsad. Stadens bidrag till vägföreningar redovisas inte i 
kartläggningen. 

 Ärendets behandling 
Kommunfullmäktige har den 13 juni 2012, § 100, remitterat motionen till kommunstyrelsen 
för beredning.  
 
Stadsledningsförvaltningens tjänsteskrivelse den 26 februari 2013. 

Kommunstyrelsens arbetsutskott bordlade ärendet den 20 mars 2013, § 80. 

Kommunstyrelsen har behandlat ärendet den 27 augusti 2014, § 155, och föreslår följande: 
En översyn av föreningsbidragen pågår på kultur- och fritidsförvaltningen. Översynen hann 
inte färdigställas för en redovisning för kommunfullmäktige i god tid före 2014 års budget-
beslut. Motionen föreslås därmed vara besvarad.  

Beslutsgång 
Ordföranden frågar om kommunstyrelsens förslag kan antas och finner att så sker. 

  
Justerare   Utdragsbestyrkande 
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Dnr 
KS 101/14 

§ 100   
Svar på motion (V) om anonymitet i anställningsansökningar 

Kommunfullmäktiges beslut 
Motionen avslås då hela rekryteringsprocessen inte kan hållas helt anonym. Ett aktivt arbete 
med värdegrunder för Mölndals Stad som arbetsgivare pågår. 
 
  
Ärendet 
Ana Maria Stuparich (V) föreslår i en motion den 26 februari 2014 att ansökningar till 
lediga platser i Mölndal blir anonyma för de tjänstemän som undersöker sökandens 
kompetens och som kallar till jobbintervjuer.  

HR-avdelningen har i sin tjänsteskrivelse gett en beskrivning av hur processen från annons 
till kallandet till intervju går till. Systemet lämnar öppningar för de anställande cheferna 
som vill plocka bort sökande av en eller annan anledning, kön, etnisk härkomst, ålder eller 
annat, då processen i alla steg inte medger full anonymitet. 

 Ärendets behandling 
Kommunfullmäktige har den 26 februari 2014, § 29, remitterat motionen till kommun-
styrelsen för beredning.  

HR-avdelningens tjänsteskrivelse den 28 maj 2014. 

Kommunstyrelsens arbetsgivar- och organisationsutskott har behandlat ärendet den 10 juni 
2014, § 36. 

Kommunstyrelsen har behandlat ärendet den 27 augusti 2014, § 156, och föreslår att 
motionen avslås då hela rekryteringsprocessen inte kan hållas helt anonym. Ett aktivt arbete 
med värdegrunder för Mölndals Stad som arbetsgivare pågår. 

Ledamöternas förslag till beslut 
Ana Maria Stuparich (V) föreslår att motionen återremitteras för ytterligare beredning. 
 
Bengt Möndell (M) föreslår att kommunstyrelsens förslag bifalls.  
 
Beslutsgång 
Ordföranden frågar först om ärendet ska avgöras idag eller återremitteras och finner att 
kommunfullmäktige beslutar att ärendet ska avgöras på dagens sammanträde.  

Ordföranden konstaterar att det då endast finns kommunstyrelsens förslag. Ordföranden 
frågar om det kan antas och finner att så sker.  

 

Justerare   Utdragsbestyrkande 
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Reservation 
Ana Maria Stuparich (V) reserverar sig mot kommunfullmäktiges beslut med följande 
motivering: Jag reserverar mig mot beslutet att avslå mitt yrkande om återremiss eftersom 
beslutet innebär att det inte görs någon undersökning för konkreta åtgärder för att undvika 
godtycklighet och diskriminering av sökande till anställning i kommunen.  

Expedieras till 
Stadsledningsförvaltningen (HR-avdelningen) 

  
 
  

Justerare   Utdragsbestyrkande 
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Dnr 
KS 365/13 

§ 101   
Bilaga B, arvodesbestämmelser 2015 – 2018 

Kommunfullmäktiges beslut 
MölnDala Fastighets AB flyttas från arvodesgrupp 2 till arvodesgrupp 1. 
 
Arvodering av ledamöter och lekmannarevisorer i Mölndal Energi Nät AB tas bort, enligt 
HR-avdelningens förslag. 
 
Förändringarna träder i kraft i samband med den nya mandatperioden, den 1 januari 2015. 
  
  
Ärendet 
I samband med att kommunstyrelsen behandlade arvodesbestämmelserna för mandat-
perioden 2015 – 2018 på sammanträde den 4 juni 2014, § 127, så återremitterades Bilaga B 
om arvode till funktionärer i helägda kommunala bolag till arbetsgivar- och organisations-
utskottet. 
 
 Ärendets behandling 
Kommunfullmäktige antog den 18 juni 2014, § 78, nya arvodesbestämmelser för mandat-
perioden 2015-2018, minus bilaga B.  

HR-avdelningens tjänsteskrivelse, daterad den 12 augusti 2014. 

Kommunstyrelsens arbetsgivar- och organisationsutskott har behandlat ärendet den 19 
augusti 2014, § 42. 

Kommunstyrelsen har behandlat ärendet den 17 september 2014, § 171, och föreslår 
följande:  

1.  MölnDala Fastighets AB flyttas från arvodesgrupp 2 till arvodesgrupp 1. 
2.  Arvodering av ledamöter och lekmannarevisorer i Mölndal Energi Nät AB tas bort, 
 enligt HR-avdelningens förslag. 
3.        Förändringarna träder i kraft i samband med den nya mandatperioden 2015. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden frågar om kommunstyrelsens förslag kan antas och finner att så sker. 

Expedieras till 
Stadsledningsförvaltningen (HR-avdelningen), arbetsgivar- och organisationsutskottet 

  
 
  

Justerare   Utdragsbestyrkande 
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Dnr 
KS 329/14 

§ 102   
Val av ny nämndeman (SD) till Göteborgs tingsrätt 

Kommunfullmäktiges beslut 
Rune Nilsson (SD), Boregatan 4, 431 69 Mölndal, väljs till ny nämndeman vid Göteborgs 
tingsrätt för återstående tjänstgöringstid. 
  
Ärendet 
Göteborgs tingsrätt efterfrågar i skrivelse den 16 september 2014 att kommunfullmäktige 
ska utse en ny nämndeman efter Lars Göran Andersson (SD) för återstående tjänstgörings-
tid. 
 Förslag till beslut 
Till ny nämndeman föreslås Rune Nilsson, Boregatan 4, 431 69 Mölndal 

Beslutsgång 
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 

Expedieras till 
Göteborgs tingsrätt, Rune Nilsson, förtroendemannaregistret 

  
 
  

Justerare   Utdragsbestyrkande 
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Dnr 
KS 325/14 

§ 103   
Befrielse från uppdrag som ledamot (MP) i kommunstyrelsen 

Kommunfullmäktiges beslut  
Leif Engström (MP) befrias från uppdraget som ledamot i kommunstyrelsen. 
 
Val av ny ledamot (MP) i kommunstyrelsen bordläggs. 
 
  
Ärendet 
Leif Engström (MP) har genom skrivelse den 15 september 2014 begärt att bli entledigad 
från sitt uppdrag som ledamot i kommunstyrelsen.  

Enligt 4 kap. 9 § kommunallagen ska kommunfullmäktige befria en förtroendevald från 
uppdraget när den förtroendevalde önskar avgå, om det inte finns särskilda skäl mot det. 
 
 Beslutsgång 
Ordföranden frågar om kommunfullmäktige befriar Leif Engström (MP) från uppdraget som 
ledamot i kommunstyrelsen och finner att så sker. 

Ordföranden meddelar också att val av ny ledamot (MP) i kommunstyrelsen bordläggs.  

Expedieras till 
Leif Engström, kommunstyrelsen, löneenheten, förtroendemannaregistret, stadshusservice 

  
 
  
 
  

Justerare   Utdragsbestyrkande 
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Dnr 
KS  

§ 104   
Befrielse från uppdrag och kompletteringsval av ersättare (M) i 
tekniska nämnden 

Kommunfullmäktiges beslut  
Gunvor Lyrmark (M) befrias från uppdraget som ersättare i tekniska nämnden. 
 
Val av ny ersättare (M) i tekniska nämnden bordläggs. 
 
  
Ärendet 
Gunvor Lyrmark (M) har genom skrivelse den 15 september 2014 begärt att bli entledigad 
från sitt uppdrag som ersättare i tekniska nämnden.   

Enligt 4 kap. 9 § kommunallagen ska kommunfullmäktige befria en förtroendevald från 
uppdraget när den förtroendevalde önskar avgå, om det inte finns särskilda skäl mot det. 

 Beslutsgång 
Ordföranden frågar om kommunfullmäktige befriar Gunvor Lyrmark (M)) från uppdraget 
som ersättare i tekniska nämnden och finner att så sker. 

Ordföranden meddelar också att val av ny ersättare (M) i tekniska nämnden bordläggs. 

Expedieras till 
Gunvor Lyrmark, tekniska nämnden, löneenheten, förtroendemannaregistret, stadshus-
service 

 
  

Justerare   Utdragsbestyrkande 
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Dnr 
KS 299/14 

§ 105   
Motion (MP) om servering av vegankost i stadens verksamheter 

Kommunfullmäktiges beslut  
Motionen remitteras till kommunstyrelsen för beredning. 
 
  
Ärendet 
Ulrika Frick (MP) och Ramon Berntsson (MP) föreslår i motion inkommen den 13 
september 2014 att vegankost ska serveras till de som önskar det inom stadens verk-
samheter. Som bakgrund förklaras att veganism är ett levnadssätt där en person avstår från 
exploatering av djur i den mån möjligt och praktiskt. En vegan avstår därför från alla 
animaliska produkter.  Uppskattningsvis är 4 % av Sveriges befolkning veganer (demoskop, 
2014). Det finns en rad olika skäl till att personer väljer att leva som veganer; de vanligaste 
är etiska, religiösa, miljö- och hälsoskäl. 

Motionärerna hänvisar också till Livsmedelsverkets rekommendationer gällande vegankost i 
skolan: ”Även om enskilda skolor inte kan tillgodose detta krav till fullo bör man ändå 
erbjuda vegankost till de elever som önskar. Detta då elever som är veganer av etiska och 
principiella skäl vanligen inte accepterar andra typer av vegetarisk kost.”  

 Expedieras till 
Kommunstyrelsen   

 
  

Justerare   Utdragsbestyrkande 
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 § 106   

Avslutning av mandatperioden 
  
Dagens sammanträde 
För kommunfullmäktiges ledamöter och ersättare går mandatperioden ut den 14 oktober 
2014 och dagens fullmäktigesammanträde är därmed det sista för denna mandatperiod.  

Ordföranden framför ett stort tack till alla ledamöter och ersättare i kommunfullmäktige, 
särskilt till de ledamöter och ersättare som nu lämnar sina uppdrag i kommunfullmäktige, 
samt till kommunfullmäktiges presidium och till kommunens tjänstemän för deras insatser 
under mandatperioden. 
  

Justerare   Utdragsbestyrkande 
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